
Socialudvalget

Til: Ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forhold

Dato: 26. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 517
Hvornår forventer ministeren, at forbruget af tilskud til kontanthjælpsmodtage-
re, der modtager tilskud til tandpleje efter aktivlovens § 82 a, har nået sit en-
delige niveau, jf. ministerens svar på spørgsmål nr. 128 (SOU alm. del), hvor
det fremgår, at "forbruget ikke har nået det endelige niveau"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Vigsø Bagge
formand
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